
Pallotta: Możemy walczyć ze wszystkimi 

News - ASRoma.pl

Jednym z widzów wtorkowego meczu Manchester City-Roma był prezydent

Giallorossich, James Pallotta. W krótkim wywiadzie dla Roma Radio, nie

krył zadowolenia z występu zespołu.

 

- Jestem dumny z sektora kibiców Romy w Manchesterze, było piękne wsparcie

przez 90 minut.

 

Zbudowanie takiej drużyny miałeś na myśli?

- Staraliśmy się tego dokonać przez ponad 3 lata, w tym przypadku z

dyrektorstwem i Rudim. To był naprawdę ważny dzień, jeśli pomyśleć również, że

zabrakło nam przedwczoraj wieczorem ważnych piłkarzy.

Czego się spodziewasz po meczu Juve-Roma?

- Wynik zależy od wielu czynników, jednak możemy walczyć ze wszystkimi

drużynami na świecie. Jeśli pomyśleć, ze po szybko straconym golu w Manchesterze

zareagowaliśmy od razu z wielką dumą, z poprzeczką Maicona i innymi okazjami, to

daje mi nadzieję na lepsze.
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